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JEGYZŐKÖNYV 
 

 
KÉSZÜLT: Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. november 2-i üléséről. 
 
Ülés helye: Pásztói Polgármesteri Hivatal – Pásztó, Kölcsey u. 35.  
 
Jelen vannak: Farkas Attila polgármester,  Bodrogi István alpolgármester,  Káposzta Csaba, 
Szabó Ádám,  dr. Halász István,  Veres Róbert,  Zeke Tamás, képviselők.  
 
Barna Tiborné alpolgármester, Dr. Sándor Balázs jegyző,  Bartus Lászó osztályvezető,  Gyürky 
Márta, VG. Kft. vezetője, valamint Berzák Gyuláné, Tari Mihály Szervezési Osztály 
munkatársai.  
 
Farkas Attila köszönti a megjeneteket Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a 
megválasztott 9 képviselőből 7 fő jelen van. 
 
Javaslatot tesz az ülés napirendjére a meghívó szerint. 
 
Szavazásra bocsátja a napirendet. 
A  döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
2022. november 2-i  ülésén a következő határozatot hozta: 
 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
174/2022. (XI.  2.) számú határozata  
    
 
A képviselő-testület napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

2. Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

3. Javaslat Pásztó településnév név használatára vonatkozó kérelem elbírálására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester  
 

4. Közérdekű bejelentések 
 

5. Javaslat Önkormányzati lakásbérleti szerződés hosszabbítására, valamint felújítási 
munkálatokkal kapcsolatos költségek lakásbérleti díjba való beszámításáról szóló 
kérelem elbírálására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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I. NAPIRENDI PONT: 

 
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: A képviselő-testület rendes ülése szeptember 27-én volt. Szeptember 28-án egy 
őszváró rendezvényen vett részt a Hétpettyes óvodában. Ugyanezen a napon Egerszalókon volt 
a Kelet-nógrádi polgármestereknek egy tájékoztatás. Szeptember 29-én az Idősek Világnapja 
alkalmából köszöntötték az időseket a Gondozási Központban, ahol a két alpolgármester vett 
részt. Szeptember 30-án Salgótarjánban a Príma Díj átadásán volt.  
Október 6-án megemlékezést tartottak az Aradi Vértanúk tiszteletére. Október 7-én szüreti 
műsor volt a Magyar Szentek Általános Iskolában. Október 8-án jótékonysági bálon voltak a 
kollégiumban, melyet a Magyar Szentek Katolikus Óvoda szervezett. Október 11-én a Nógrád 
Megyei Takarékszövetkezettől tettek egy látogatást. Október 15-én került megrendezésre a 
városi sportnap, valamint a Kölcsey udvarban a felújított játszótéren is volt „Gyere a játszira” 
című program. Október 18-án volt egy egyeztetés a tankerület igazgatójával. Erről viszont 
bővebb tájékoztatást ad. A Zsigmond Király Általános Iskola felújításánál az első közbeszerzési 
eljárás eredménytelen lett, ezért újat kellett indítani. Időközben az árak emelkedtek, így kevés 
lett a felújításra szánt pénz, ezért műszaki tartalmat kellett csökkenteni. Emiatt a tornaterem 
szigetelése elmaradt. Az igazgató, a tankerület vezetője és a kivitelező körbejárták az épületet 
és mondták, hogy majd idővel a tornaterem szigetelését is meg kell oldani. Erre azonban 
semmiféle írásbeli megbízást nem adtak.  Ennek ellenére a tornaterem szigetelését is elvégezték 
és benyújtották a tankerületnek a számlát.  A tankerület igazgatója megtagadta a kifizetést, mert 
nem történt írásbeli, de még szóbeli megrendelés sem, mivel csak érintőlegesen beszéltek arról, 
hogy majd egyszer a tornatermet is le kell szigetelni.  
A kivitelező beperelte a tankerületet és állítólag több, mint 10 millió Ft-ról van szó. A tankerület 
azt gondolja, hogy meg fogják nyerni a pert, mivel nincs írásos megrendelés. Várható az is, 
hogy a vállalkozó utána bepereli az önkormányzatot a vagyongyarapodás miatt. Mivel a jog 
ismer ilyen lehetőséget, ennek sajnos van reális esélye és akkor fizetnünk kell, A tankerület az 
javasolta, hogy egyezzenek meg peren kívül. Ezt megbeszélték a Jegyző Úrral és egyelőre a 
kivárás mellett döntöttek. Még az sem biztos, hogy a tankerület megnyeri a pert.  
 
Október 19-én részt vettek az Elektromont Kft. sajtótájékoztatóján. Egy nagyon dinamikusan 
fejlődő, modern technikával dolgozó  cég. 
Október 21-én a Nógrád Megyei Önkormányzat ünnepi közgyűlésén volt Mátraszőlősön.  
Október 23-án megemlékezést tartottak a városi emlékműnél, majd fáklyás felvonulással 
emlékeztek meg az 56-os hősökről. Október 25-én Sárospatakon voltak a Zöld város projekt 
keretében. Meg kellett látogatni egy olyan várost, ahol szintén ezt a projektet valósították meg. 
Október 26-án szennyvíz agglomerációs ülés volt. A Déli iparterületen megtörtént a csarnok 
átadása, A testületnek majd el kell döntenie,  hogy milyen áron adják ki és meg kell hirdetni.  
Megtörtént a Zsigmond Király Általános Iskola végleges átadása is.  
 
Kérdés, vélemény nem volt. 
 
Szavazásra bocsátja a tájékoztatót. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta. 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
175/2022. (XI.  2.) számú határozata  
 
A Képviselő-testület a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott tájékoztatást 
elfogadta.  

 
II. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: A Közbeszerzési Szabályzat módosítására azért volt szükség, mert még a 
Városfejlesztési Osztály szerepelt benne, ami tavasszal megszűnt. Helyette megalakult a Pásztó 
Fejlesztési Nonprofit Kft., mely a projektek menedzselését is ellátja.  
 
Kérdés nem volt.  
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Halász István: A  Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
Közbeszerzési Szabályzat módosítását. 
 
Farkas Attila: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
176/2022. (XI.  2.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Pásztó Városi Önkormányzat Közbeszerzési 
Szabályzatának módosítását - a határozat 1. melléklete szerint – elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Farkas Attila polgármester 
 

III. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat Pásztó településnév név használatára vonatkozó kérelem elbírálására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester  
 

Farkas Attila: A Nógrádi Média Kft. Műhely ügyvezetője kérte a Pásztó név használatát a 
3060.hu hírportál alcímében, Pásztói hírek elnevezéssel. Ez a hírportál már több éve működik. 
A  Pásztó név használata az önkormányzati rendeletünk szerint csak akkor lehetséges, ha  a 
kérelmezőnek Pásztón székhelye vagy telephelye van bejegyezve. Ezért a határozati javaslat a 
kérelem elutasítását tartalmazza.  
Felmerült a bizottsági ülésen olyan lehetőség, hogy ha Pásztóra is bejegyeztetnének telephelyet, 
akkor nem lenne akadálya a névhasználat engedélyezésének.  
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Kérdés nem volt.  
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Halász István: A  Ügyrendi  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot.  
 
Farkas Attila: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
177/2022. (XI.  2.) számú határozata  
 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta Pásztó 
településnév használatának engedélyezésére vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete nem engedélyezi a Nógrádi Média 
Műhely Kft. számára, hogy a 3060.hu elnevezésű hírportál alcímében „Pásztó” város 
nevét használja, mivel a 16/2011. (VI.30.) önkormányzati rendelet 2.§ (3) bekezdésében 
foglaltaknak nem felel meg. (Pásztón sem székhelye, sem telephelye nincs a Nógrádi 
Média Műhely Kft.-nek bejegyezve)  
 

2. A döntésről a kérelmezőt értesíteni kell. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen 
 

IV. NAPIRENDI PONT: 
 

Közérdekű bejelentések 
 

Káposzta Csaba: Megköszöni a Városgazdálkodási Kft. munkáját, mert a városi temetőket 
szépen rendbe tették Mindenszentekre.  
Az új ipari csarnokkal kapcsolatban az a véleménye, hogy praktikusabb lenne, ha az 
önkormányzat saját maga hasznosítaná valamilyen módon, nem pedig bérbe adná, mert félő, 
hogy tönkremegy. Arra is gondolt, hogy pl. odaköltözhetne a Városgazdálkodási Kft. Azt az 
épületet pedig el lehetne adni több 10 millió Ft-ért. Úgy tudja, hogy lenne is rá vevő. Ezen 
érdemes lenne elgondolkodni.  
Érdeklődik, hogy mikor lesz a hasznosi sportpálya átadása? 
Mikor fognak dönteni az idősek részére a karácsonyi csomagról? Legkésőbb ebben a hónapban 
aktuális lenne. 
 
Farkas Attila: A dicséret megilleti a Városgazdálkodási Kft. munkatársait és Molnár Sándort, 
mert ők voltak felelősek a temetők rendbetételéért. 
A  csarnokkal kapcsolatban benne is felmerült az a gondolat, hogy akár a Városgazdálkodási 
Kft-t is oda lehetne költöztetni, de erről még egyáltalán nem is beszéltek. Az irányító hatóságtól 
még nem érkezett meg az állásfoglalás,  hogy használhatja-e az önkormányzat. Mivel pályázati 
pénzből épült és egyértelműen vállalkozásfejlesztési céllal épült, így nem biztos, hogy az 
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önkormányzat használhatja. A csarnok bérleti díját majd a képviselő-testület fogja 
meghatározni és az abból befolyó összeget a terület karbantartására kell fordítani.  
Tudomása van arról is, hogy a Kft. épületére van érdeklődő vevő. 
A hasznosi sportpálya átadása meg fog történni, viszont a füves kispálya csak jövőre lesz 
használható, mert a fű  telepítése  most történt meg.  
A karácsonyi csomagok értékét 4500 Ft-ban javasolják meghatározni, de erről is a testület fog 
dönteni.  
 
Dr. Halász István: A tornaterem ügyével kapcsolatban nem tartja szerencsésnek, hogy 
nyilvános vitát folytassanak. Egyrészt nem ismerik az iratokat, másrészt ne adjanak tippeket az 
ellenfélnek. Jogi szakkérdésben nem ez a fórum hivatott állást foglalni. 
 
Veres Róbert:  Jelzi, hogy a Csohány Kálmán úton sok helyen nem világítanak az utcai lámpák.  
 
Farkas Attila: Lakossági bejelentés is érkezett, intézkedni fognak.  
 
Az 5. napirendi pontot a testület zárt ülésen tárgyalja, melyről külön jkv. készül. 
 
Farkas Attila: Megköszöni a részvételt, az ülést bezárja. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 Farkas Attila       dr. Sándor Balázs 
 polgármester                 jegyző 


